
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 27 februari 2025 om 20u 

Videoconferentie 

 
Aanwezig :  
 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger), Voorzitter 

  Pascal Henry 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger)  

 Jan Gesquière 

• Marc Marnette 

• Kris Fels 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 
Permanente gast :  Koen Umans (CEO Basketbal Vlaanderen) 
 
Verontschuldigd :  Pierre Thomas (Algemeen Directeur AWBB) 
  

 

1. Algemene werking  

2.1. Organisatie  

Dhrn. Delchef en Garaleas doen een voorstel om een gemeenschappelijke drive op te zetten voor het 

bestuur waarop alle documenten terug te vinden zijn.  In dezelfde lijn wenst het BNT management 

een eigen Sharepoint & Teams omgeving op te zetten voor BNT waarop alle documenten en 

opvolging van actiepunten kunnen gecentraliseerd worden.  

Het BO gaat akkoord met de opzet van deze structuur en vraagt Dhr. Garaleas om de nodige stappen 

te zetten.  

2.2. Algemene vergadering 

Er wordt beslist om de Algemene Vergadering op 20/3 te houden om 18u30 met aansluitend vergadering van 

het Bestuursorgaan.  

Wat de aanpassing van 3 naar 4 vertegenwoordigers per regionale federatie betreft, zullen Dhrn. Delchef en 

Garaleas een voorstel uitwerken.    

2.3. Overeenkomsten 

• Conventie BNXT :  Dhr. Garaleas brengt verslag van de AV van BNXT en stelt dat de tekst van de BNXT 

conventie nu definitief is.  Dhr. Delchef vraagt wie deze zal ondertekenen. Er wordt beslist dat hijzelf 

dit zal doen als voorzitter BB en dat Dhr. Gesquière mee zal tekenen als lid van het bestuursorgaan en 

Voorzitter van BVL.  

• Conventie PBL : het bestuursorgaan vraagt om de regeling ivm de samentrekken van de timings voor 

licentieaanvragen concreter te beschrijven in de tekst van deze conventie.  Bovendien moeten de 

modaliteiten van de organisatie Beker van België en de modaliteiten rond organisatie arbitrage 

verduidelijkt worden. Dhr. Garaleas zal de laatste versie van de tekst verspreiden en vragen naar 

bemerkingen.   

• Contract DHL -addendum : Dhr. Delchef stelt dat AWBB niet op de hoogte was van dit addendum. Hij 

is niet akkoord met het feit dat de aanpassingen werden toegezegd aan de partner zonder overleg. Hij 

wenst dat alle contracten rond sponsoring aan het BO worden voorgelegd vooraleer ze worden 

toegezegd.  Het Bestuursorgaan gaat akkoord met deze werkwijze.  



 

2. Competitie 

 
2.1 Competitieboek nationale jeugd 24-25 & Final 4 

Het document met oproep tot kandidaturen voor organisatie werd afgelopen week verstuurd. De 

clubs kunnen tot 10 maart hun kandidatuur indienen.  

  

2.2 Nationale competitie jeugd 2025-2026  

Dhrn. Umans en Thomas hebben nog geen tijd gehad om dit verder uit te werken. Zal gebeuren 

tegen volgende vergadering. Dhr. Henry wil graag en debat hierover met de nodige argumenten pro 

en contra voor de huidige formule tov elk ander alternatief.  

 

2.3 TDW2 – Manager voor de ontwikkeling van het damesbasketbal 

Verschillende leden maken zich zorgen over de vooruitgang. Na de onmogelijkheid om de gewenste 

kandidaat aan te trekken moet opnieuw gekeken worden naar het profiel, het mogelijke 

tewerkstellingspercentage en de financiering.  Wat betreft de oprichting van TDW2, moeten er 

dringend antwoorden komen op de vragen van de clubs en de situatie van de B-ploegen moet 

uitgeklaard worden.  

Het BO vraagt aan Dhrn. Umans en Thomas om de functiebeschrijving op te maken, een 

projectdocument en concrete namen tegen de vergadering van 20 maart.  

 

2.4 Publicatie verslagen Competitiemanagement 

Het BO wenst aan Competitiemanagement te vragen om hun verslagen en beslissingen te publiceren 

op de website. Dhr. Umans zal dit mee opnemen in de RACI die wordt opgesteld. (een document dat 

de rol weergeeft van elke partij betrokken bij een project : Responsible, Accountable, Consulted, 

Informed)  

 

2.5 Streamingrechten TDM  

N.a.v. een eerdere vraag over de streaming van wedstrijden TDM en de rechten en mogelijkheden 

daarrond, bespreekt het BO deze materie. Aan Dhrn. Umans en Thomas wordt gevraagd om contact 

te nemen met de betreffende clubs om verder te bekijken wat hun wensen zijn om dan een 

structurele aanpak uit te werken. Dhr. M. Bogaert kan hierbij vanuit zijn expertise betrokken worden.  

 

3. Arbitrage  
 

3.1 Strategische nota nationale arbitrage  + organisatie strategische cel  

Dhr. Gesquière meldt dat in samenspraak met AWBB voorzien is in een werkvergadering op 31/3 met 

het NDR om alle aspecten door te spreken. Hierop zullen alle leden NDR aanwezig zijn, alsook Dhrn. 

Gesquière , Delchef, Umans en Thomas. De overige leden van het BO zijn welkom indien ze wensen 

deel te nemen.  



Dhr. Henry vraagt om een duidelijk verslag te krijgen van de meeting, opgesteld door 1 van de 

deelnemers vanuit het BO.  

 

 

 

3.2 Budget – afrekening NDR  

 

Dit topic zal mee besproken worden op de meeting van 31/3.  

 

3.3 Publicatie verslagen NDR  

 

Dit topic zal mee besproken worden op de meeting van 31/3.  

 

 

4. BNT 
 

Als follow-up na de vergadering van 19/2 :  

• Dhrn. Umans en Garaleas geven een update over de aanpak van de communicatie over de 

nieuwe structuur 

• Samenwerking Decathlon : Dhr. Umans geeft een update over de ontwerpen, de coördinatie 

van de bestellingen en het contract.   

• Budget : Dhr. Thomas werkt aan een nieuwe versie  

• Afrekening 2024 : de finale versie dient voorgelegd te worden  

 

 

5. Juridisch 

 
5.1 Herwerking Juridisch deel  

 

Dhr. Van Lantschoot biedt aan om de herwerking vast te pakken en de nodige stappen hiervoor 

te zetten. Dhr. Delchef dankt hem hiervoor en verwijst naar een eerder document met 

commentaren van zijn kant.   

 

 

5.2 Publicaties beslissingen rechterlijke raad  

 

Er wordt gevraagd aan Dhr. Van Lantschoot om als onderdeel van de herwerking Juridisch deel, 

ook contact te nemen met de Juridisch Coördinator om ervoor te zorgen dat de beslissingen van 

de rechterlijke raad ook gepubliceerd worden.  

 

 

6. Diverse 
6.1 Werkgroep 100 jaar basketbal  

 

Dhr. Van lantschoot neemt hierin de lead. Hij zal eerstdaags een uitnodiging versturen om een 

gezamenlijke datum te vinden voor een eerste bijeenkomst.  

 

 



6.2 Website Basketball Belgium  

 

Dhr. Umans meldt dat dit op het volgende overleg met Dhr. Bogaert aan bod zal komen.  

Dhr. Van Lantschoot vermeldt in meer algemene zin dat er verschillende projecten zijn waarvoor 

BVL en AWBB zullen moeten bijdragen. Hij vraagt dat er bekeken wordt hoe deze verder 

bekostigd zullen worden.  

 

 

 

6.3 Dataproject – next steps 

 

Dhr. Gesquière stelt dat nu de analyse rond is, er bepaald moet worden wat gezamenlijk zal worden 

gedaan en wat niet. BVL wenst door te gaan en snelheid te maken. Hij wil dit graag op de volgende 

bilaterale afstemming met AWBB bespreken.  

 

6.4 Vraag communicatie over de licentieaanvragen 

  

Dhr. Delchef vraagt of het feit dat een bepaalde club geen licentie aanvraagt gedeeld mag worden 

met de andere clubs. En idem over de clubs die wel een licentie hebben aangevraagd. Het BO meent 

dat dit kan maar wel pas na het verlopen van de uiterste datum om een dossier in te dienen.  

 

 

 

Jean-Pierre Delchef      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


